



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1145

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1990**

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1145

1979

I. Nos. 17962-17979

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 17 September 1979 to 30 September 1979***

	<i>Page</i>
No. 17962. Greece and Hungary:	
Consular Convention (with exchange of notes). Signed at Athens on 18 March 1977	3
No. 17963. Greece and Czechoslovakia:	
Agreement on international road transport. Signed at Athens on 6 June 1977	75
No. 17964. Greece and Sweden:	
Convention on social security (with administrative arrangement). Signed at Athens on 5 May 1978	85
No. 17965. Netherlands, Belgium, Luxembourg and Chad:	
Agreement on the abolition of visas for holders of diplomatic passports. Signed at N'Djamena on 22 October 1977	
Territorial application	161
No. 17966. Netherlands and Botswana:	
Memorandum of Agreement concerning the employment of Netherlands volunteers. Signed at Gaborone on 26 January 1978	169
No. 17967. Netherlands and Federal Republic of Germany:	
Exchange of notes constituting an agreement on the stationing of German military personnel at the EUROCONTROL air traffic control centre at Beek. The Hague, 21 March and 17 April 1978	177
No. 17968. Union of Soviet Socialist Republics and Viet Nam:	
Treaty of friendship and co-operation. Signed at Moscow on 3 November 1978 ...	185
No. 17969. Saint Lucia:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Castries, 28 August 1979	201

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1145

1979

I. Nos 17962-17979

TABLE DES MATIÈRES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés du 17 septembre 1979 au 30 septembre 1979***

	<i>Pages</i>
N° 17962. Grèce et Hongrie :	
Convention consulaire (avec échange de notes). Signée à Athènes le 18 mars 1977.....	3
N° 17963. Grèce et Tchécoslovaquie :	
Accord relatif aux transports internationaux routiers. Signé à Athènes le 6 juin 1977.....	75
N° 17964. Grèce et Suède :	
Convention en matière de sécurité sociale (avec arrangement administratif). Signée à Athènes le 5 mai 1978	85
N° 17965. Pays-Bas, Belgique, Luxembourg et Tchad :	
Accord relatif à la suppression du visa pour les porteurs de passeports diplomatiques. Signé à N'Djamena le 22 octobre 1977	
Application territoriale	161
N° 17966. Pays-Bas et Botswana :	
Mémoire d'accord relatif à l'emploi de volontaires néerlandais. Signé à Gaborone le 26 janvier 1978	169
N° 17967. Pays-Bas et République fédérale d'Allemagne :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la présence de personnel militaire allemand au centre de contrôle du trafic aérien EUROCONTROL de Beek. La Haye, 21 mars et 17 avril 1978.....	177
N° 17968. Union des Républiques socialistes soviétiques et Viet Nam :	
Traité d'amitié et de coopération. Signé à Moscou le 3 novembre 1978	185
N° 17969. Sainte-Lucie :	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Castries, 28 août 1979	201

	<i>Page</i>
No. 17970. Spain and Union of Soviet Socialist Republics:	
Convention on cultural and scientific co-operation. Signed at Moscow on 19 January 1979	205
No. 17971. Brazil and Federal Republic of Germany:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning co-operation between the Universities of Rio Grande do Sul and Saarbrücken in the field of ecology. Brasília, 18 July 1979	223
No. 17972. Brazil and Federal Republic of Germany:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the establishment of a fund for the short-term assignment of experts (pool of experts). Brasília, 16 August 1979	233
No. 17973. Brazil and Federal Republic of Germany:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning land use and soil conservation in the eastern Amazon region. Brasília, 16 August 1979	243
No. 17974. Czechoslovakia and Austria:	
Convention for the avoidance of double taxation with respect to taxes on income and on fortune. Signed at Vienna on 7 March 1978	257
No. 17975. Ethiopia and Union of Soviet Socialist Republics:	
Treaty of friendship and co-operation. Signed at Moscow on 20 November 1978 ..	309
No. 17976. Afghanistan and Union of Soviet Socialist Republics:	
Treaty of friendship, good-neighbourliness and co-operation. Signed at Moscow on 5 December 1978	325
No. 17977. Denmark and Kenya:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning Danish technical assistance to the Ministry of Local Government. Nairobi, 17 and 26 April 1975	
Exchange of notes constituting an agreement extending the above-mentioned Agreement. Nairobi, 4 March and 21 April 1977	339
No. 17978. United Nations and Austria:	
Agreement regarding the headquarters of the United Nations Industrial Development Organization and other offices of the United Nations (with map and exchange of letters of 28 September and 20 November 1979). Signed at New York on 28 September 1979	349
No. 17979. United Nations, Austria and International Atomic Energy Agency:	
Agreement regarding the common headquarters area (with map). Signed at Vienna and New York on 28 September 1979	359

	<i>Pages</i>
N° 17970. Espagne et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Convention relative à la coopération culturelle et scientifique. Signée à Moscou le 19 janvier 1979	205
N° 17971. Brésil et République fédérale d'Allemagne :	
Échange de notes constituant un accord sur la coopération entre l'Université de Rio Grande do Sul et celle de Sarrebruck dans le domaine de l'écologie. Brasília, 18 juillet 1979	223
N° 17972. Brésil et République fédérale d'Allemagne :	
Échange de notes constituant un accord sur la création d'une caisse pour l'affectation temporaire de spécialistes (groupe de spécialistes). Brasília, 16 août 1979	233
N° 17973. Brésil et République fédérale d'Allemagne :	
Échange de notes constituant un accord portant sur le traitement du sol et sa conservation en Amazonie orientale. Brasília, 16 août 1979	243
N° 17974. Tchécoslovaquie et Autriche :	
Convention pour éviter la double imposition en matière d'impôts sur le revenu et sur la fortune. Signée à Vienne le 7 mars 1978	257
N° 17975. Éthiopie et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Traité d'amitié et de coopération. Signé à Moscou le 20 novembre 1978	309
N° 17976. Afghanistan et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Traité d'amitié, de bon voisinage et de coopération. Signé à Moscou le 5 décembre 1978	325
N° 17977. Danemark et Kenya :	
Échange de notes constituant un accord concernant une assistance technique du Danemark au Ministère chargé de l'administration locale. Nairobi, 17 et 26 avril 1975	
Échange de notes constituant un accord prorogeant l'Accord susmentionné. Nairobi, 4 mars et 21 avril 1977	339
N° 17978. Organisation des Nations Unies et Autriche :	
Accord relatif au siège de l'Organisation des Nations Unies pour le développement industriel et à d'autres services des Nations Unies (avec plan et échange de lettres des 28 septembre et 20 novembre 1979). Signé à New York le 28 septembre 1979	349
N° 17979. Organisation des Nations Unies, Autriche et Agence internationale de l'énergie atomique :	
Accord concernant la zone commune des sièges (avec plan). Signé à Vienne et à New York le 28 septembre 1979	359